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Interpellation till Kultur- och folkhälsonämndens ordförande 2021-03-02 

sverigedemokraterna presenterade ett nytt förslag i Kultur- och 

Folkhälsonämnden den 24 September 2020, att se över dokumentet svenska för 

invandrare inom vuxenutbildningen, gällande prestationskrav och tid som elever 

är inskrivna. 

Svaret som kom tillbaka till nämnden efter beredning från kontoret var att 

styrdokumentet redan innehåller tydliga bedömningar gällande kunskapskrav 

och utbildningens omfattning. Förslaget från kontoret var därmed att inte göra 

någon översyn av dokumentet. 

Nämnden utöver Sverigedemokraterna fattade därefter ett enhälligt beslut om att 

inte göra någon översyn av dokumentet svenska för invandrare inom 

vuxenutbildningen. Kostnaderna för SFI har ökat. 

Mot bakgrund av ovanstående: 

- Anser Kultur- och folkhälsonämndens ordförande att det inte finns några 
effektiviseringar att göra inom SFl-verksamheten? 

Sveri rna Hylte genom: 

Stina Isaksson Gruppledare 
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